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Vedtak

 UFU burde vere meir framme i media. Miriam og Agnes skal skrive ein sak om NSB og 
ungdomskort i løpet av sumaren og sende til anten BA, BT eller andre aviser. 

 UFU vil også gjerne ha eit møte med det nye styret i Elevorganisasjonen til hausten, for å diskutera 
ein del sakar og finne ting ein kan samarbeide om. 


